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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 9 din 26.08.2021 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 26 august 2021, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, COSTEL DIMA dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 312/20.08.2021 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

26.08.2021, ora 130 cu următoarea ordine de zi: 

 

- Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Rebricea din 

data de 21.07.2021. 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a II-a a bugetului local al  

comunei Rebricea, pe anul 2021. 

2. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local 

Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni,  

pentru anul școlar 2021 – 2022. 

3. Prezentarea analizei de pregătire în domeniul situațiilor de urgența pe 

semestrul I al anului 2021. 

4. Prezentarea raportului privind activitatea asistenților personali din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2021, semestrul  I. 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 
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1.  Cu permisiunea membrilor consiliului local se trece la punctul patru înscris pe 

ordinea de zi, respectiv prezentarea raportului privind activitatea asistenților personali din 

comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2021, semestrul  I. 
 

 Doamna Onu Alina Elena, inspector în aparatul de specialitate al primarului, 

compartimentul de asistență socială, dă citire raportului privind activitatea asistenților 

personali din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

Doamna Onu dă citire, de asemenea, listei cu persoanele ce au calitatea de asistenți 

personali și listei cu cei ce beneficiază de indemnizație. Întreabă domnii consilieri daca au 

cunoștință de existența unor cazuri sociale din satele pe care le reprezintă și dacă da, să le 

aducă la cunoștința compartimentului de asistență socială. 

 Domnul primar completează cu informația că cererea pentru angajarea cu contracte de muncă 

pe postul de asistent social, este mare dar bugetul nu ne permite angajarea. Daca am avea bani 

în buget, ar fi bine de prins la următoarea rectificare. Dar pentru toti cei care doresc acest 

lucru, nu există suficiente resurse și dacă am aproba cererile unora și altora nu, am face 

discriminare. 

 
 

            2. Se trece la primul proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a II-a a bugetului 

local al  comunei Rebricea, pe anul 2021. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul primar informează că s-au mai dat informații cu privire la suma primită de la 

Consiliul Județean, pe grupul de what’up, prezintă documentele care au stat la baza rectificării 

și anume cererea doamnei Aghiorghiesei Mariana, pentru organizarea evenimentului 

Caravana Verii, cererile preoților de la Crăciunești și Draxeni. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea rectificării a 

II-a a bugetului local al  comunei Rebricea, pe anul 2021. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „împotrivă” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu 11 voturi „ pentru” și 2 abțineri. 

  

 

3.  Se trece la cel de-al treilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni,  

pentru anul școlar 2021 – 2022. 
 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 
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Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale 

nr. 1, Sat Draxeni,  pentru anul școlar 2021 – 2022. 
 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

4.  Având în vedere că domnul Ciubotaru- șef SVSU- este în concediu de odihnă, doamna 

secretar cere permisiunea de a da citire raportului întocmit de dumnealui pentru a prezenta 

analiza de pregătire în domeniul situațiilor de urgența pe semestrul I al anului 2021. 

 

5. Interpelări și răspunsuri. 

 

- Domnul primar informează domnii consilieri de cererea doamnei Adomnicăi care cere un 

ajutor de urgență pentru racordarea la electricitate și propune să se facă verificări privind 

partea tehnică a racordării, a legalității și a existenței unei autorizații de construire. 

Dumnealui consideră că trebuie să tratăm această situație ca un caz social, să încercăm să 

diminuăm la maxim costurile cu un proiectant dar să facă și familia un efort. 

Doamna Adomnicăi, prezentă la ședință, încearcă să explice situația însă domnul primar îi 

aduce la cunoștință că s-au construit trei camere fără autorizație de construire iar Eon-ul nu 

acceptă acest lucru. De la registrul agricol ar trebui eliberată adeverință ceea ce nu este legal. 

Este necesar să se intre în legalitate dar trebuie ca și familia să contribuie. 

Există HCL de atribuire loc de casă, o schiță de amplasament va face domnul Ciobanu Andrei 

dar trebuie ca primăria să suporte costul proiectului. 

Domnul Dorin Mihăiță consideră că s-ar ridica la un cost de 4000-5000 de lei. 

Domnul Morariu consideră că ar costa doar 2000 lei iar ajutorul de urgență este în cuantum de 

2000 lei. 

Domnul Dorin spune că cei 2000 lei ar fi suficienți, poate, pentru proiect și aviz, dar mai vor și 

alt ajutor. 

Domnul primar propune acordarea ajutorului de urgență de 2000 de lei și o roagă pe doamna 

consilier Cojocea să o ajute pe doamna Adomnicăi să meargă să facă cererea. 

 

 

- Domnul primar prezintă cererea domnului Condrea Daniel, care solicită un teren de 1000 mp.  

Dumnealui amintește și de cererea domnului Craiu care a solicitat teren în concesiune, 

închiriere, și supune atenției consiliului local, solicitând sprijin pentru susținerea investitorilor 

locali.  

Noi inventariem terenuri pentru a le da în concesiune/închiriere, pentru a da curs la cât mai 

multe cereri.  

Le-a comunicat și domnului Craiu și domnului Condrea de suprafața de 1,5 ha, unde ne dorim 

să facem zonă de parc tehnologic pentru a atrage câti mai mulți investitori. 

 

Domnul Călin Adrian solicită lămuriri pentru terenul de 1000 mp, pe care a construit casă.  

Domnul primar amintește și aduce la cunoștință că locul de casă i-a fost atribuit  doamnei Călin 

Liliana dar ea nu a construit și i-a dat terenul fratelui ei și el a ridicat o locuință acolo. 

 



 4 

Aduce la cunoștință că în ședința următoare va fi prezentat raportul de evaluare privind 

locurile de casa. 

 

Domnul primar spune că ar trebui ca o comisie să meargă în teritoriu să vadă la care din 

locurile de casă atribuite nu a fost respectată cerința începerii construirii în termen de 1 an, 

având în vedere ca termenul a expirat, și să fie ridicate acele locuri și atribuite altor persoane 

care au făcut cereri. 

Din comisie ar trebui să facă parte domnul Ciobanu Andrei, domnul viceprimar, domnul 

consilier Dorin Mihăiță  și doamna consilier Ciobanu Dumitrița. 

 

În legătură cu prezentarea analizei de pregătire în domeniul situațiilor de urgența pe semestrul 

I al anului 2021, domnul primar comunică că a fost incendiu la familia Moraru Constantin din 

Draxeni. Dumnealui și Seful SVSU au ajuns acolo dar fără logistică și a trebuit intervenție de la 

SVSU Vaslui. Trebuie șofer pentru mașina de pompieri, ca dotare stăm bine dar nu avem om. 

S-a inițiat procedura de scoatere la concurs a postului de șofer pe autospecială. 

 

Domnul primar spune ca s-a postat pe grupul de what up strategia de dezvoltare locală și 

propune domnilor consilieri să vină cu sugestii, completări, modificări. 

Domnul Toma a actualizat datele statistice dar trebuie să vă aduceți și dvs contribuția. 

 

Domnul primar  comunică că pe data de 01.10.2021 se va depune solicitarea de finanțare pentru 

proiectul drumuri agricole. 

 

Domnul Toma Gabriel, consilier achiziții publice, informează că a făcut o analiză a resurselor 

potențiale și roagă consilierii să analizeze într-o perioadă de timp, o săptămână strategia. 

 Domnul primar solicită să se grăbească achizițiile la parcuri deoarece sunt bugetate și cât de 

curând cei de la Consiliul Județean vor solicita de la primării execuțiile bugetare și vor zice să 

cheltuim mai întâi ce am primit și apoi să mai cerem. 

 

Domnul Anton aduce la cunoștință că se acordă împrumuturi la banci cu dobândă de 1,8 %, 

pentru proiecte, dacă este nevoie, pe 3 sau 5 ani. 

Domnul primar spune că vom apela dacă este nevoie, momengtan am solicitat doar scrisoare de 

garanție bancară. 

 

Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa din data de 21.07.2021:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Procesul verbal al ședinței anterioare a fost aprobat în unanimitate. 

 

 

Se încheie ședința consiliului local din data de 26.08.2021. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier Costel Dima                 Jrs. Adina Maftei 


